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大理石技术说明
Marble Technical Specifications

1. 符合国家现行最新标准和行业标准，以及相关规范要求。具有各项检验证书，各项检验合格证。
1. Comply with the latest national and industry standards, as well as relevant regulatory requirements. Having various inspection certificates and certificates of conformity.

2. 因石材为天然产品，大批量供货无法保证与样品绝对相同，但应以双方封样为基准，通过排版将石材的纹理和色差自然过渡；排版时乙方通知甲方到工厂现场验收，达到标准后方可送货到甲方施工现场。
2.Due to the fact that stone is a natural product, it cannot be guaranteed that it will be absolutely identical to the sample when supplied in large quantities. However, the texture and color difference of the stone should be naturally transitioned through layout based on the sealed sample by both parties; When typesetting, Party B shall notify Party A to inspect the factory site and deliver the goods to Party A's construction site only after meeting the standards.

3. 正面外观不允许出现坑窝、划痕、缺棱缺角、裂纹等缺陷、严格按照甲方确认样品及排版方案铺贴。
2.The front appearance shall not have defects such as pits, scratches, missing edges and corners, cracks, etc., and shall be strictly laid according to the sample and layout plan confirmed by Party A.

4. 最后的完成面必须表面平整、抛光静面不低于70光泽、无凹凸不平现象、无空鼓，缝隙顺直。
2. The final finished surface must have a smooth surface, polished surface with no less than 70% gloss, no unevenness, no hollowing, and straight gaps.

8.清单数据来源于施工图，实际数量以现场最终收方数量为准。
8.The inventory data is sourced from the construction drawings, and the actual quantity is subject to the final quantity received on site.

9.以甲方最终选型封样为准，待甲方确认后才能加工制作。
9.The final selection and sealing sample by Party A shall prevail, and processing and production can only be carried out after confirmation by Party A.
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10.制造前，需提供样板（150mm*150mm）供世纪游轮审核确认及封样。
10.Before manufacturing, a sample (150mm * 150mm) must be provided for Century Cruise to review, confirm, and seal.
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